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ПРОТОКОЛ №3 

засідання Громадської ради при  

Головному управлінні ДПС у Черкаській області 

(у форматі онлайн на платформі “Zoom”) 

 

 

Дата  проведення: 08 вересня 2022 року 

Початок проведення: 10 год. 00 хв.  

Присутні від Головного управління ДПС у Черкаській області (далі- ГУ ДПС): 

  

 

Гришко Сергій Іванович – в.о. начальника ГУ ДПС; 

Гріднєв Микола Анатолійович- начальник управління з питань виявлення та 

опрацювання податкових ризиків ГУ ДПС; 

Жаврід Володимир Юрійович – начальник управління оподаткування 

фізичних осіб; 

Манузіна Олена Володимирівна – завідувач сектору інформаційної політики. 

 

Присутні: члени Громадської Ради при ГУ ДПС у Черкаській області у складі –

13 осіб (список додається), в т. ч.   Голова ради – Нагорний Євген 

Володимирович, cекретар  ради – Шпундра Павло Петрович. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Євгеній Нагорний - вступне слово. 

2. Сергій Гришко - вступне слово (інформація щодо діяльності Головного 

управління  ДПС у Черкаській області за 8 місяців 2022 року та інше).  

3. Микола Гріднєв – наказ Мінфіну від 29.07.2022 № 225 “Про затвердження 

Порядку підтвердження можливості чи неможливості виконання платником 

податків обов’язків, визначених у підпункті 69.1 пункту 69 підрозділу 10 розділу 

ХХ “Перехідні положення Податкового кодексу України, та переліків 

документів на підтвердження”. 

4. Юлія Шкрябій – основні зміни в оплаті праці та обрахунку заробітної плати на 

час війни.  

5. Володимир Жаврід – зміни в оподаткуванні фізичних осіб в умовах воєнного 

стану ( ЄСВ, ПДФО, єдиний і т.д.). Зміни щодо одноразового (спеціального) 

добровільного декларування. 
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6. Інше. 

 

1. СЛУХАЛИ: Євгена Нагорного, який привітав присутніх, повідомив, що на 

початок засідання зареєстровано 13 членів Громадської ради (кворум є, 

реєстрацію завершено) озвучив присутніх від ГУ ДПС в Черкаській, відкрив 

засідання. 

 

2. СЛУХАЛИ: Сергія Гришко, який привітав присутніх членів Громадської ради 

та доповів про надходження податків до бюджету за 5 місяців поточного року, 

та зазначив, що динаміка сплати податків залишається позитивною до 

Державного бюджету 112% до місцевого бюджету 118% за що подякував усім 

платникам за сумлінне виконання зобов’язань в умовах воєнного стану.  

 

     Наприкінці доповіді Сергій Іванович подякував присутнім за зворотній 

взаємозв'язок  та закликав до подальшої конструктивної співпраці. 

 

3. СЛУХАЛИ: Миколу Гріднєва  щодо наказу Мінфіну від 29.07.2022 р. № 225 

“Про затвердження Порядку підтвердження можливості чи неможливості 

виконання платником податкових обов’язків, визначених у підпункті 69.1 пункту 

69 підрозділу 10 розділу ХХ “Перехідні положення” Податкового кодексу 

Україні, та переліків документів на підтвердження”. Було звернуто увага на те 

що наказ діє з 06.09.2022р. , заяви повинні бути подані до 30.09.2022р. Крім того 

є 7 підстав для юридичних осіб та 11 для фізичних осіб можливості чи 

неможливості виконання платником податкових обов’язків. 

 

   Матеріали доповідей спікерів додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Юлію Шкрябій про основні зміни в оплаті праці та обрахунку 

заробітної плати на час війни. Було звернуто увагу на оплату праці мобілізованих 

та особливості обрахування відпускних. 

 

   Матеріали доповідей спікерів додаються. 

 

5. СЛУХАЛИ: Володимира Жавріда про зміни в оподаткуванні фізичних осіб в 

умовах воєнного стану (ЄСВ, ПДФО, єдиний і т. д.). Зміни щодо одноразового 

(спеціального) добровільного декларування. Було звернуто увагу на можливість 

проведення добровільного декларування з метою легалізації доходів. 

  

Присутніми членами Громадської ради було задано ряд питань на які 

представниками від Головного управління ДПС у Черкаській області було 

надано вичерпні відповіді. 
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ВИСТУПИЛИ: Сергій Гришко, який подякував усім за участь, співпрацю та 

активну позицію та запевнив членів Громадської ради у незмінності курсу 

податкової служби, її керівництва, на поглиблення конструктивної співпраці та 

партнерських відносин з бізнесом та інститутами громадянського суспільства.  

 

ВИСТУПИЛИ: Євгеній Нагорний, який доповів присутнім, що порядок денний 

вичерпано та подякував представникам ГУ ДПС у Черкаській області та членам 

ради за  плідну працю і закрив засідання.  

 

 

 

Голова ради                                                                       Євгеній НАГОРНИЙ 

 

 

 

Секретар засідання                                                        Павло ШПУНДРА 

 

 


